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prés de comprovat el contracte en la seva tota- 
litat, encara que s ’ hagin de treure algunes fa
milies, les que resten arriben a cinquanta, el 
contracte quedará automàticament aprovat.

Com uni cacio del D r. J . ,  de Viladecans.— HI 
senyor Secretari llegeix aquesta comunicado 
que s ’ha rebut a darrera hora i per la qual for
mula una reclamado contra dos companys que 
lian tingut tractes professionals amb el doctor 
LI. R . i C ., expulsât del Sindicat i que té 
déclarai l ’aïllament professional.

S ’acorda encarregar al sen3ror Secretari Doc
tor Cabré per a què, després de comprovar els 
noms deis dos companys a què es refereix el 
Dr. J . ,  hi tingui una entrevista i que expli- 
quin el que hi ha del cas i, si es confirma el 
que ha esta1, denunciai, fer-los veure la impro
cedencia del seu comportament, a l ’e’nsems que 
fer-los avinent la seva obligado de 110 tenir 
cap tracte professional amb els doctors expul- 
sats i aïllats.

Assumpte Ciutadilla. —  E l Dr. G arcia pren 
la paraula per a donar compte al Conseil que, 
en compliment de l ’encàrrec que el mateix li 
conferí en la seva darrera sessió. s ’entrevistà 
amb el Dr. S .,  de Ciutadilla, per a fer-li veure 
la conveniencia de què retirés la proposició que 
hávia presentat per a l ’Assemblea. Diu que va 
obtenir que fos retirada amb la condicio, però, 
de què el Conseil liauria d'ocupar-se decidida- 
ment d ’aquesta qiiestió, al quai efecte presen
taría 1111a proposició al Conseil, que ha estât ja 
rebu da i que llegeix el Dr. Garcia.

Com veuran, diu després el Dr. Garcia, el 
Dr. vS. demana Panul-lacio de tots els acords 
presos pel Conseil General i que es eomolexin 
les normes sindicáis en el seu partit mèdie, o 
sigui que el D r. C. aboni la quantitat que es
tipula la norma onzena de les Bases de partits 
mèdi es.

Intervé el D r. Soler per a manifestar que el 
Conseil 110 ha de fer altra cosa que mirar si per 
part del Dr. C. s ’ ha incomplert el pacte sig
nât en la Sessió que tingué Hoc a L leida, i 
que després de comprovar el que hi ha del cas, 
será hora de m irar el que procedeix fer.

E l Dr. Garcia fa avinent que una de les 
clausules del pacte al quai s ’ ha referit el doc
tor Soler, diu que es considerada falta greu 
que si dintre les 48 hores np donava compte 
de les noves fam ilies visitades.

E l Dr. Soler insisteix en el seu punt de 
vista ; diu que no és que dubti de l ’ incompli- 
ment del D r. C ., el que demana és que es com-

provi, puix que aix í procedeix per a tirar més 
endavant la qiiestió.

Finalm ent, després d ’ intervenir els Drs. Ca
bré, Nart i Cava, s ’acorda encarregar ais Doc- 
tors N art i García per a que la Mancomunitat 
de Lleida es cuidi de cridar el Dr. C. per a 
demostrar la veracitat de la denuncia de qué ha 
estat objecte.

D E P A R T A M E N T  C E N T R A L

Comunicació de VAssociació General de Met- 
ges i Biolegs de L lengua Catalana. —  E l se
nvor Secretari llegeix aquesta comunicació en 
la qual traslladen l ’acord del Comité O rg a n i
zador i Executiu del IX é . Congrés de Metges i 
Biolegs de Llengua Catalana, de nomeuar al 
senyor President del Sindicat, Membre del Co
mité d ’Honor de Pesmentat Congrés.

E l Consell per unanimitat aeorda contestar 
aquesta comunicació. donant les més expressi- 
ves ves grácies i agraint la deferencia que s ’ha 
tingut envers la nostra Entitat.

A ix í mateix. després d’u.11 can vi general d’ im- 
pressions, s ’acorda que el senyor President Dpc- 
ter Sainbola, porti la representació oficial del 
S i n d i c a ? en aquest Congrés. i que en el cas 
de tenir-se d ’absentar abans d ’acabar les tas
ques del mateix, nomeni 1111 altre companv a 
aquest efecte.

Comunicació de VAcademia Odontológica de 
Catalunya .— E l senvor Secretari llegeix aques
ta comunicació en la qual traslladen al Consell 
la forma com ha quedat eomposta la Junta D i
rectiva d ’aquella Academia, després de la re
novado reglamentaria de cárrecs. E l Consell 
en pren bona nota.

Comunicació de VAssociació Protectora de 
VEnsenyanga Catalana. —  E l senyor Secretari 
llegeix aquesta comunicació en la qual es dema
na.al Sindicat, que vulgui contribuir amb una 
aportado a la tasca d ’organitzar les colónies 
per ais infants de fam ílies modestes.

Després d’un can vi d ’ impressions, i vist els 
humanitaris fins que persegueix aquesta E n 
titat, i els precedents d ’aquests casos, s ’acorda 
contribuir amb la quantitat de 150 pessetes, o 
sigui les despeses que ocasiona 1111 alumne.

Assem blea. —  E l senyor Secretari llegeix 
l ’ informe que el Dr. Abelló ha emés sobre la 
proposició de partits medies presentada per la 
vSecció Comarcal del Vendrell, el qual diu tal 
com seg u e ix :


